

# MOHAMMED ALHADHRAMI

"FEI ENDURANCE TECHNICAL COMMITEE CHAIR" CONDIDATE 2024-2028

From the UNITED ARAB EMIRATES, country of tolerance, harmony, safety, sustainability and equestrianism.

I hold a bachelor's degree in arch engineering and am currently the Events Director at Emirates International Endurance Village since 2019, as well as international judge since 2009, and Independent Governance Advisor for the FFI 2024.

"Mohammed Ali Alhadhrami"

"Equestrian sports stems from the founding father, the late **SHEIKH ZAYED BIN SULTAN AL NAHYAN**, may god have mercy on him. He had a great and clear impact on what this sport has become today."











Our leadership is a continuous motivation for developing successful initiatives and achievements thanks to

# "H.H SHEIKH MANSOUR BIN ZAYED AL NAHYAN"

in equestrianism

## **ACHIEVEMENTS**

- NEW RECORD FOR THE LARGEST HORSE WELFARE LECTURE
- FEI ACCREDITATION FOR THE TIMING SYSTEM
- THREE INTERNATIONAL STEVIE AWARDS
- SHEIKHA FATIMA BINT MUBARAK AWARD 2022
- SPORTS ACHIEVERS AWARD 2015

### **INITIATIVES**

- HORSE WELFARE POLICY FOR EMIRATES INTERNATIONAL ENDURANCE VILLAGE
- 24 TRAINING AND EDUCATIONAL PROGRAMS IN HORSE WELFARE AND EQUESTRIAN SPORTS
- THE INTERNATIONAL AND NATIONAL EQUESTRIAN SPORTS ARBITRATION CONFERENCE
- ESTABLISHING A VETERINARY TEAM FOR HORSE WELFARE AND TREATMENT

## **MY GOALS**

- Promoting the horse welfare, safety and well-being principle
- Spreading the culture of horsemanship and raising awareness of endurance laws
- Developing a training and empowerment program for officials
- Increasing the number of international rides qualifying for the world endurance championships
- Expand endurance rides in many countries
- Developing support programs to qualify talented and junior riders
- Promoting partnerships concept
- Creating an ideal and sustainable environment in organizing endurance rides
- Raising the efficiency level and standards of timing systems
- Marketing and advertising policy proposal

#### Contact



+971507430881



SCAN ME







# محمد الحضرمي

"مرشح رئيس اللجنة الفنية للقدرة في الاتحاد الدولي للفروسية لدورة 2024-2028"

من دولة الإمارات العربية المتحدة ، دولة التسامح والتعايش والأمن والأمان والاستدامة والفروسية

حاصل على شهادة البكالوريوس في الهندسة المعمارية، وأتولى منصب مدير الفعاليات في قرية الإمارات العالمية للقدرة منذ عام 2019، وحكم دولي منذ عام 2009 ومستشار فني مستقل للاتحاد الدولي للفروسية في عام 2024

"محمد علي الحضرمي"

"اهتمام ودعم قيادتنا في دولة الإمارات العربية المتحدة بالخيول ورياضة الفروسية نابع من الوالد المؤسس المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان طيب الله ثراه، كان له الأثر الكبير والواضح لما وصلت إليه هذه الرياضة اليوم"









رؤية القيادة دافع مستمر للتطوير مبادارات وإنجازات تحققت بدعم

"سمو الشيخ منصور بن زايد آل نهيان" في مجال الفروسية

# الإنجازات

- تسجيل رقم قياسي لأكبر محاضرة للعناية بالخيل
- الحصول على اعتماد الاتحاد الدولي للفروسية لنظام التوقيت
  - الحصول على ثلاث جوائز ستيفي العالمية
- الحصول على جائزة الشيخة فاطمة بنت مبارك لأفضل مبادرة إبداعية 2022
  - الحصول على جائزة أصحاب الإنجازات الرياضية 2015

## المبادرات

- إطلاق سياسة العناية بالخيل لقرية الإمارات العالمية للقدرة
- 24 برنامج تدريبي وتعليمي وتثقيفي عن العناية بالخيل ورياضة الفروسية
- تنظيم مؤتمر التحكيم الرياضي الدولي والوطني للفروسية
  - تأسيس فريق بيطري بهدف علاج الخيول والعناية بها

# أهدافي

- تعزیز مبدأ العنایة بالخیول وسلامتها ورفاهیتها
- نشر ثقافة الفروسية والتوعية بأهمية الإلمام بالقوانين
  - تطوير برنامج تدريب وتمكين الرسميين
- زيادة عدد السباقات الدولية المؤهلة لبطولات العالم لرياضة القدرة
- نشر رياضة سباقات القدرة في العديد من الدول
- تطوير برنامج دعم وتأهيل الفرسان الموهوبين والناشئين
  - تعزيز مفهوم الشراكات
  - خلق بيئة مثالية ومستدامة لتنظيم فعاليات سباقات القدرة
- رفع كفاءة ومستوى ومعايير أنظمة التوقيت
  - تقديم مقترح لسياسة التسويق والإعلان

## للتواصل







